

# Dagsorden

## Pårørenderådsmøde Skovstjernen/Ålunden

15. marts 2023

Mødeleder: Referent: Dato: 15. marts 2023 Tidspunkt: kl. 17.30-19.30 Sted: Skovstjernen	Deltagere fra pårørenderåd: Anni Schmidt, Preben, Helle, Runa  Ledere: Klaus, Mads, Michel Medarbejderrep.: Anette ( Grøn hus )
---	--

	<b>Dagsorden</b> <u>kl. 17.30 -19.00</u>	<b>Kommentarer til dagsorden</b>
1	Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2	Konstituering	Anni er valgt som Formand Helle er valgt som næstformand
3	Nyt fra ledelsen	<p>Fra.: Mads</p> <p>Ledelsen på Skovstjernen er opnormeret, så afdelingslederteamet pr.010423 består af Paw og Michel.</p> <p>Arbejdstilsynet har været forbi. Der er kommet nogle påbud omhandlende forflytning. Der er nye tiltag i gang for at imødekomme de påbud der er givet.</p> <p>Der var ydermere et påbud på, at der skulle være mindre belastningsgrad ift. En enkelt borger. Der er lavet mulighed for personaleskift og punktet tages op i arbejdsmiljøgruppen.</p> <p>Der er givet et påbud ift køkkenet. Det handler om fald på gulvet og der er lavet aftale med håndværkere om udbedring.</p> <p>Sluttelig skulle også skiftes opvaskemiddel til noget middel uden klor, hvilket også er iværksat.</p> <p>Personale.: der er stoppet 2 nattevagter, dette grundet en ekstrabevilling som er bortfaldet. Derudover er der 2 medarbejdere der er stoppet, hvor stillingerne ikke er genbesat. Det skyldes blandt andet også nedgang i ekstrabevillinger.</p>

		<p>Der er løbende møder nattevagter for at få talt med dem om den opg der er om natten. Heri er der også blevet talt med dem om, at de nu er 2 vågne nattevagter i stedet for 3.</p> <p>Der skal et forløb i gang med et konsulentfirma Etikos, dette efter en rapport fra firma Komponent. Forløbet kommer til at strække sig et godt stykke ud i fremtiden, og vil bla. tage hånd om den samarbejdskultur der er på Skovstjernen.</p> <p>Som noget nyt er der opstartet et nyt møde forum omkring personalemøde. Hvert dobbelthus har 4 timers møde hver 3 uge, hvor ledelsen deltager og der er en fast dagsorden.</p> <p>Der er ligeledes en proces i gang om at få udarbejdet nye retningslinjer og arbejdsgange i forhold til flere områder.</p> <p>Fra Klaus.:</p> <p>Ålunden har tomme lejligheder, som der gerne skulle være nogle borgere, der flytter ind i snarest.</p>
4	Arbejds miljø	
5	<p>Opfølgning på punkter fra sidste møde:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• fordeling af personale samt kontaktpersoner på Skovstjernen</li> <li>• hvordan går det med kun 2 nattevagter</li> <li>• Mad nok til aftensmåltiderne</li> </ul>	<p>Der vil fremadrettet blive arbejdet på, at der er større tydelighed med, hvem der er kontaktperson for vores borgeren på de enkelte afdelinger.</p> <p>Se overstående Nyt fra ledelsen</p> <p>Vi skal have set på hvor meget mad, der bl.a. Kommer til LILLA hus. Michel taler med køkkenet</p>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>weekendaktiviteter</li> </ul>	<p>Der er aktiviteter i løbet af hverdagene. Der er bl.a. Klub og musik.</p> <p>Der er erfaringer fra bl.a. Ålunden at der til tider kan være svært at få opbakning til fælles aktiviteter.</p> <p>Det efterspørges en større gennemsigtighed omkring de aktiviteter der er, så det er lettere at forstå for vores borgere. Pårørende efterlyser at de får info om de aktiviteter der er.</p>
6	Mulighed for oversigt over lukkedage samt et aktivitetsårshjul sendt til pårørende	Vi kan evt. få opdateret vores hjemmeside, så det på den kan fremgå, hvilke arrangementer der er.
7	Mødetid på Nærheden onsdag morgen	Der er overvejelser om transport til og fra Nærheden kan gribes an på en anden måde. Dette kan influere på de onsdage, hvor borgere kommer lidt senere af sted, hvilket kan være en udfordring for nogle borgere.
8	Kommunikation Skovstjernen/Nærheden	Pårørende skal via vores telefon på den enkelte afd. kunne videregive beskeder som pårørende omkring en borger. Vi skal have videregivet tlf til pårørende.
9	Kommende møder	<p>Det efterlyses at der laves pårørendemøde / dialogmøde fremadrettet</p> <p>Vi prøver at få meldt en dato ud for et pårørende møde i efteråret.</p> <p>Næste gang vi mødes er d 21.06.23</p>
10	Evt.	
	<b>Sammen med beboerrepræsentanter</b>	Per, Kaj, Niels
11	Evaluering af Kandisfesten	<p>Det var en god fest, og der er enighed om, at vi skal gøre noget lignende fremover.</p> <p>Der kan være større fokus på, hvor lang tid de enkelte borgere kan deltage sådan en aften.</p>
12	Grundlovsfest?	Der er stemning for at der skal afholdes en grundlovsfest igen. Plejer at være første onsdag i juni mdr. Det er fra 1700-2000.

		<p>Preben ser på om han kan rundsende, det der har været skrevet ned fra tidligere. Preben vil gerne være tovholder på arrangementet.</p> <p>Vi skal have undersøgt, hvem der må stå for salg af øl og vand.</p>
13	Punkter fra beboerråd?	
14	Evt.	Spabad skulle virke igen.